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175-22/2010.ikt.sz. 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült:    Ecsegfalva Község Önkormányzata képviselő-testületének 

  2010.  november 30-án (kedden) 15
00

 órakor megtartott    nyilvános  

    üléséről 

 

R E N D E L E T: 

8/2010.(XI.30.) KT. sz. rendelet az ivóvíz-ellátási és szennyvíz elvezetési szolgáltatás 

díjainak megállapításáról és a szolgáltatások egyes kérdéseiről  szóló 13/2008.(XI.27.) KT. sz.  

rendelet módosításáról 

H A T Á R O Z A T O K: 

101/2010.(XI.30.) KT. sz. H A T Á R O Z A T: 

Bio Sales Bt. ajánlatának elfogadásáról 

102/2010.(XI.30.) KT. sz. H A T Á R O Z A T: 

A Békés Megyei Vízművek Zrt Ecsegfalva községben elvégzendő 

Rekonstrukciós javaslatról 

103/2010.(XI.30.) KT. sz. H A T Á R O Z A T: 

Védőnői Szolgálat 2010.évi tevékenységéről szóló beszámoló 

elfogadásáról 

104/2010.(XI.30.) KT. sz. H A T Á R O Z A T: 

a 0429/1 hrsz-ú önkormányzati tulajdonú ingatlan művelési ágának 

megváltoztatásáról 

105/2010.(XI.30.) KT. sz. H A T Á R O Z A T: 

a Nagykunsági Fogászati Ügyeleti Önkormányzati Társulás Társulási 

Megállapodásának módosításáról 

106/2010.(XI.30.) KT. sz. H A T Á R O Z A T: 

Könyvvizsgáló megbízásáról 

107/2010.(XI.30.) KT. sz. H A T Á R O Z A T: 

Intézményfenntartó Társulás háromnegyed éves tájékoztatójának 

tudomásul vételéről 

108/2010.(XI.30.) KT. sz. H A T Á R O Z A T: 

Dévaványa Város Intézményfenntartó Társulásának 2011.évi 

Koncepciójának elfogadásáról 

109/2010.(XI.30.) KT. sz. H A T Á R O Z A T: 

Közmeghallgatás időpontjának kitűzéséről 

110/2010.(XI.30.) KT. sz. H A T Á R O Z A T: 

Az Önkormányzat tulajdonában álló MTZ traktor és szippantó műszaki 

felülvizsgálatáról 

111/2010.(XI.30.) KT. sz. H A T Á R O Z A T: 

Kovács Attila pályázatának elutasításáról 

112/2010.(XI.30.) KT. sz. H A T Á R O Z A T: 

Nyilatkozat génmódosítás-mentességről 
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült:    Ecsegfalva Község Önkormányzata képviselő-testületének 

  2010.  november 30-án (kedden) 15
00

 órakor megtartott    nyilvános  

    üléséről 

 

Jelen vannak: Kovács Mária polgármester, Nyúzóné Gaál Marianna alpolgármester, Boda 

András képviselő, Csányi András képviselő, Galambos István képviselő, Sárkány Sándor 

képviselő, Willand Péter Lőrinc képviselő 

 

Tanácskozási joggal jelen van: Magyar László körjegyző 

 

Jegyzőkönyvvezető: Vilmánszki Jánosné igazgatási főelőadó 

 

Kovács Mária polgármester köszönti az ülésen megjelenteket. Megállapítja, hogy a képviselő-

testület ülése határozatképes, a megválasztott 7 főből 7 fő jelen van. 

 

Jegyzőkönyv-hitelesítőnek javasolja Nyúzóné Gaál Marianna és Galambos István 

képviselőket. 

A jegyzőkönyv-hitelesítők személyével a képviselő-testület egyhangúlag 7 igen szavazattal 

egyetért. 

 

Ezt követően ismerteti a meghívóban szereplő napirendi pontokat: 

 

1. 2011. évi Vízdíj javaslat és a 2011. évi rekonstrukciós javaslat megtárgyalása, 

rendeletmódosítás a vízdíjról 

Előadó: Kovács Mária polgármester 

2. Védőnői Szolgálat beszámolója a 2010.évi tevékenységéről 

Előadó: Farkas Bálintné védőnő 

3. 0429/1 hrsz-ú önkormányzati tulajdonú ingatlan művelési ág változása 

Előadó: Kovács Mária polgármester 

4. Nagykunsági Fogászati Ügyeleti Társulás Társulási Megállapodásának módosítása 

Előadó: Kovács Mária polgármester 

5. Krizsán Miklós könyvvizsgáló megbízása könyvvizsgálói feladatok ellátására 

Előadó: Kovács Mária polgármester 

6. Informatikai rendszergazdai feladatok ellátására megbízás adása 

Előadó: Kovács Mária polgármester 

7. Kommunális hulladékszállítási közszolgáltatási díj megállapítása 

Előadó: Kovács Mária polgármester 

8. Egyebek 

 

Napirend előtt javasolja megtárgyalni a Bio Sales  Bt ajánlatát, tekintettel a meghívott 

vendégekre. 

A képviselő-testület a javaslattal  és az előterjesztett napirenddel egyhangúlag 7 igen 

szavazattal egyetért. 

Felkéri a Bt. képviselőjét, hogy adjon tájékoztatást. 
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Bio Sales Bt. képviselője: 

A Bio Sales Bt. 2004-ben alakult. A Társaság dinamikusan fejlődik, és mind ez a szelektív 

gyűjtésből valósul meg. Elmondja, hogy Füzesgyarmaton,  a nyáron már elkezdődött a 

szelektív hulladékgyűjtés. 

A szolgáltatás díja 5,-Ft/év/ingatlan. 

Ez egy jelképes összeg, véleménye szerint ez a tevékenység nyereséges. 

Szeretnék Ecsegfalván is megvalósítani ezt a szelektív hulladékgyűjtést. Szeretnének a 

közelben egy telephelyet létesíteni. Szeretnék a térségben még több településen 

megvalósítani. 

2015-től valószínűleg kötelező lesz a szelektív hulladékgyűjtés. 

Havonta egy alkalommal tartanának ügyfélfogadást illetve a lakosságot tájékoztatnák 

szólólapok formájában. 

 

Kovács Mária polgármester: 

Elmondja, hogy előzetes tárgyalást folytatott már ezzel a céggel, amikor is bemutatták, hogy 

milyen gyűjtőzacskóban kívánnák ezt a műanyag hulladékot begyűjteni. Ennek a 

szolgáltatásnak a díja egy jelképes összeg. Úgy gondolja, hogy ezzel környezettudatosságra 

lehet szoktatni a lakosságot. 

Úgy gondolja, hogy a promótálással sem lenne gond, hiszen megoldható lesz, hogy néhány 

alkalommal lakossági tájékoztatót tartanánk a Művelődési Házban. 

Mindenféleképpen támogatja ennek a szolgáltatásnak a bevezetését. 

 

Boda András képviselő: 

Kérdezi, hogy milyen időszakra szólna ez a szerződés? 

 

Bio Sales Bt. képviselője: 

Szeretnének egy 10 éves szerződést. 

 

Novák Imre  

Kiegészítésként elmondja, hogy egyedi szerződéskötéssel fogják megoldani. 

Alvállalkozói szinten felvállalják az operatív részét ennek a tevékenységnek. 

 

 

Magyar László körjegyző: 

Javasolja a képviselő-testületnek, hogy abban az irányban döntsenek, hogy ki kell használni 

ezt a lehetőséget. Végre eljutunk odáig Magyarországon is, hogy feldolgozandó 

nyersanyagként és alapanyagként kezeljük a hulladékot.  

Ez egy óriási felismerés. A képviselő-testület ha megköti a megállapodást, akkor még ebben 

az évben módosítani szükséges a hulladékgazdálkodásról szóló helyi rendeletét. 
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Kovács Mária polgármester: 

Megköszöni a tájékoztatást és kéri képviselő-társait, hogy aki elfogadja a Bio Sales Bt. 

Ecsegfalva közigazgatási területén szelektív hulladékgyűjtési feladatok ellátására vonatkozó 

ajánlatát, az kézfelnyújtással szavazzon. 

A képviselő-testület egyhangúlag 7 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – 

meghozta a következő határozatát: 

 

101/2010.(XI.30.) KT. sz. H A T Á R O Z A T: 

Bio Sales Bt. ajánlatának elfogadásáról 

 

Ecsegfalva Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Bio Sales 

Bt. Ecsegfalva közigazgatási területén szelektív hulladékgyűjtési 

feladatok ellátására vonatkozó ajánlatát elfogadja. 

Megbízza a polgármestert, hogy az erre vonatkozó szerződést kösse meg. 

Felelős: Kovács Mária polgármester 

Határidő: 2010. december 15. 

 

1. napirendi pont: 

2011. évi Vízdíj javaslat és a 2011. évi rekonstrukciós javaslat megtárgyalása, 

rendeletmódosítás a vízdíjról 

Kovács Mária polgármester tisztelettel köszönti az ülésen megjelent Vízmű Zrt képviselőit. 

Tájékoztatásképpen elmondja, hogy a rekonstrukciós munkák végzése során volt alkalma 

beszélgeti a Vízmű munkatársával arról, hogy miért is szükséges a rekonstrukciós díj 

megállapítása. 

Ecsegfalván a vízhálózat nagyon elöregedett. Folyamatos felújításra szorul. Ebből a 

rekonstrukciós díjból kerül felújításra. 

Javasolja, hogy a képviselő-testület fogadja el a javaslatot, annak érdekében, hogy a vízi 

közmű hálózat folyamatosan karbantartásra kerüljön. 

Kéri a képviselő-testület véleményét. 

 

Csányi András képviselő: 

Átlátható, érthető kimutatást készített a Vízmű. A rekonstrukciós díj beépítésével elébe 

mennek a költségeknek. Javasolja a tervezet elfogadását. 

 

Boda András képviselő: 

Ecsegfalva a III. kategóriába van besorolva. Mit jelent ez? 

 

Vízmű Zrt képviselője: 

Ez azt jelenti, hogy itt Ecsegfalván egy technológiát üzemeltetnek, ez az arzéntalanító, ami 

emeli a költségeket. 

 

Ezt követően Kovács Mária polgármester javaslatot tesz a vízdíj módosításáról szóló rendelet 

elfogadására. 

 

A képviselő-testület egyhangúlag 7 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – 

megalkotta az alábbi rendeletét: 
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ECSEGFALVA KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

8/2010.(XI.30.) KT. sz. rendelete a 

AZ IVÓVÍZ - ELLÁTÁSI ÉS SZENNYVÍZ-ELVEZETÉSI SZOLGÁLTATÁS 

DÍJAINAK MEGÁLLAPÍTÁSÁRÓL ÉS A SZOLGÁLTATÁSOK EGYES 

KÉRDÉSEIRŐL  

szóló 13/2008.(XI.27.) KT. sz.  rendelet módosításáról 

 

(A rendeletet a jegyzőkönyv 10.  sz. melléklete tartalmazza.) 

 

Ezt követően a rekonstrukciós javaslatról szóló határozati javaslat elfogadását kezdeményezi. 

 

A képviselő-testület egyhangúlag 7 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – 

meghozta a következő határozatát: 

 

102/2010.(XI.30.) KT. sz. H A T Á R O Z A T: 

A Békés Megyei Vízművek Zrt Ecsegfalva községben elvégzendő 

Rekonstrukciós javaslatról 

 

Ecsegfalva Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Békés 

Megyei Vízmű által beterjesztett rekonstrukciós javaslatot elfogadja. 

Amennyiben a 2011.évre tervezett munkák értéke meghaladja  az 

önkormányzat előtakarékosságának mértékét, úgy  a következő évi 

előtakarékosság terhére kell a rekonstrukciós munkákat elvégezni. 

 

 

2. napirendi pont: 

Védőnői Szolgálat beszámolója a 2010.évi tevékenységéről 

(Az előterjesztést a jegyzőkönyv 4. sz. melléklete tartalmazza.) 

 

Kovács Mária polgármester felkéri Farkas Bálintné védőnőt, hogy amennyiben van szóbeli 

kiegészíteni valója, azt tegye meg. 

 

Farkas Bálintné védőnő: 

Tisztelettel köszönti az ülésen jelen lévőket és köszöni a lehetőséget. Elmondja, hogy amit 

készített az nem egy szakmai beszámoló, csak egy bemutatkozás. Szóbeli kiegészítése nincs, 

de a felmerülő kérdésekre szívesen válaszol. 

Kovács Mária polgármester kiegészítésként elmondja, hogy előzetesen beszélt a védőnővel, 

hogy kellene egy hallásvizsgáló készülék illetve egy számítógépre lenne szüksége. Ezt 

mindkettőt előírja alap feltételként az ÁNTSZ. Lehetőség szerint még az idei költségvetésből 

megpróbálja ezeket megoldani, de ha nem sikerül, akkor a jövő évi költségvetés terhére. 
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Farkas Bálintné védőnő: 

Elmondja, hogy az ÁNTSZ ellenőrzés folyamatosan jelezte az önkormányzat felé a 

hiányosságokat. 

 

Willand Péter képviselő: 

A veszélyes hulladék elszállítás hogyan működik? 

 

Farkas Bálintné védőnő: 

Jelenleg szívességi alapon a háziorvos veszélyes hulladékéval kerül elszállításra. Véleménye 

szerint külön szerződést kellene kötni az önkormányzatnak. 

 

Boda András képviselő: 

Olvasta a beszámolóban, hogy az óvodai vizsgálatok megszűntek. Ezt örvényi változás miatt 

történt? 

Farkas Bálintné védőnő: 

Évente egy alkalommal leszűrte az iskolásokat és az óvodásokat is. Az iskolaszűrés 

megmaradt, az óvodában megszűnt, viszont évente amikor a kort betölti a szűrés a tanácsadás 

keretében megtörténik. 

 

Boda András képviselő: 

Olvasta, hogy 19 fő kismama van most. Kérdezi, hogy a statisztika alapján minek tudható be 

ez a magas szám? 

 

Farkas Bálintné védőnő: 

Ez a szám nagyon szép dolog Ecsegfalván. Igazából nem tudja mi az oka. 

Ez a korosztály  most tart ott a családtervezésben. Az is közrejátszik, hogy fiatalok 

munkahely hiányában visszaköltöztek a szülői házhoz. 

 

Kovács Mária polgármester javaslatot tesz a Védőnői Szolgálat 2010.évi tevékenységéről 

szóló beszámoló elfogadására valamint arra vonatkozóan, hogy  a Védőnői Szolgálat részére 

biztosítsanak egy db hallásvizsgáló készüléket illetve egy db számítógépet, valamint 

veszélyes hulladék elszállítására vonatkozóan kössenek szerződést. 

 

A képviselő-testület a javaslattal egyetért és egyhangúlag 7 igen szavazattal – ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül – meghozta a következő határozatot: 

 

 

103/2010.(XI.30.) KT. sz. H A T Á R O Z A T: 

Védőnői Szolgálat 2010.évi tevékenységéről szóló beszámoló 

elfogadásáról 

Ecsegfalva Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Védőnői 

Szolgálat 2010.évi tevékenységéről szóló beszámolót elfogadja. 
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A Védőnői Szolgálat részére biztosítja a működéshez szükséges  

hallásvizsgáló készülék, valamint egy számítógép beszerzését a 2010. évi 

költségvetés terhére. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy  veszélyes 

hulladék elszállítására kössön szerződés erre jogosult céggel. 

Határidő: 2011. január 31. 

Felelős: Kovács Mária polgármester 

 

3. napirendi pont: 

0429/1 hrsz-ú önkormányzati tulajdonú ingatlan művelési ág változása 

 

Kovács Mária polgármester ismerteti a 0429/1 hrsz-ú önkormányzati tulajdonú ingatlan 

művelési ágának megváltoztatására irányuló előterjesztését. ( Az előterjesztést a jegyzőkönyv   

5. számú melléklete tartalmazza.) 

50 ha hasznosítatlan területe van az önkormányzatnak, amelyet szeretne bérbeadás útján 

hasznosítani a művelési ág változása után. 

Kéri a képviselő-testület véleményét. 

 

 

A képviselő-testület a javaslattal egyetért és egyhangúlag 7 igen szavazattal – ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül – meghozta a következő határozatot: 

 

 

104/2010.(XI.30.) KT. sz. H A T Á R O Z A T: 

a 0429/1 hrsz-ú önkormányzati tulajdonú ingatlan művelési ágának 

megváltoztatásáról 

 

Ecsegfalva Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 0429/1 

hrsz-ú önkormányzati tulajdonú ingatlan művelési ágát „gyep”-ről 

„szántó”-vá minősíti. 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a Földhivatalnál eljárjon a művelési 

ág változásának ügyében. 

Felelős: Kovács Mária polgármester 

Határidő:2010. december 31. 

 

 

4. napirendi pont 

Nagykunsági Fogászati Ügyeleti Társulás Társulási Megállapodásának módosítása 

(Az előterjesztést a jegyzőkönyv 6. sz. melléklete tartalmazza.) 

Elmondja, hogy elsősorban formai és személyi változások miatt kell módosítani. 

Kéri, hogy szavazzanak. 

 

A képviselő-testület egyhangúlag 7 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – 

meghozta a következő határozatát: 
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105/2010.(XI.30.) KT. sz. H A T Á R O Z A T: 

a Nagykunsági Fogászati Ügyeleti Önkormányzati Társulás Társulási 

Megállapodásának módosításáról 

Ecsegfalva Község Önkormányzatának Képviselő-testülete e határozat 

mellékleteként csatolt Társulási Megállapodást elfogadja. A képviselő-

testület Ecsegfalva Önkormányzatának képviselőjeként a Társulási 

Tanácsba Kovács Mária polgármestert delegálja. 

Felelős: Kovács Mária polgármester 

Határidő: azonnal 

 

5. napirendi pont 

Krizsán Miklós könyvvizsgáló megbízása könyvvizsgálói feladatok ellátására 

Ismerteti az előterjesztést, melyet a jegyzőkönyv 7. sz. melléklete tartalmaz. 

Kéri a képviselő-testület véleményét. 

 

Boda András képviselő: 

A költségek csökkentése miatt javasolja kiírni egy pályázatot. 

 

Kovács Mária polgármester: 

Nem javasolja, hiszen ez egy nagy tapasztalattal rendelkező, elismert könyvvizsgáló. Ez a 

díjazás alacsonynak számít. Kb. 20 éve ismeri önkormányzatunkat. 

Kéri szavazzanak. 

A képviselő-testület egyhangúlag 7 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – 

meghozta a következő határozatot: 

 

106/2010.(XI.30.) KT. sz. H A T Á R O Z A T: 

Könyvvizsgáló megbízásáról 

 

Ecsegfalva Község Önkormányzatának Képviselő-testülete e határozat 1. 

sz. melléklete szerint a könyvvizsgálói feladatok ellátásával  Krizsán 

Miklós bejegyzett könyvvizsgálót bízza meg. A megbízás teljesítéséért 

300.000,-Ft+ ÁFA díjat határoz meg. Kötelezettséget vállal, hogy 2011. 

évi költségvetésébe a megbízási díjat betervezi. 

Felhatalmazza Kovács Mária polgármestert a megbízási szerződés 

megkötésére. 

Felelős: Kovács Mária polgármester 

Határidő: 2010. december 20. 

 

 

6. napirendi pont 

Informatikai rendszergazdai feladatok ellátására megbízás adása 

Nagyon fontos ennek a feladatnak az ellátása. Willand Péter visszavonta  az ajánlatát, 

illetve egy vállalkozó még nem nyújtotta be. A Lengyel Kerszol Kft  50.000,-Ft+ÁFA 

ajánlatát soknak tartja. 
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Magyar László körjegyző: 

A programkövetéseket továbbra is a körjegyzőségen belül kell megoldani, viszont a 

számítógép javítást a közelség miatt a dévaványai vállalkozóval alkalmasabb lenne 

megoldani. 

Kovács Mária polgármester: 

Javasolja, hogy a következő ülésen döntsenek, várják meg a dévaványai vállalkozó 

ajánlatát is. 

 

A képviselő-testület a javaslattal egyhangúlag egyetért. 

 

 

7. napirendi pont: 

Kommunális hulladékszállítási közszolgáltatási díj megállapítása 

 

Kovács Mária polgármester elmondja, hogy a Békés Manifest Kft. lakossági 

hulladékszállítási közszolgáltatási díjra vonatkozó  áremelési javaslatát, amely 6,5 %. 

Nem javasolja az áremelést. 

Nem szeretne áremelést Ecsegfalván, sok idős ember panaszkodik, hogy  nem tesz ki 

szemetet minden héten, de a díjat így is ki kell fizetni. 

Meg fogjuk oldani a szelektív hulladékgyűjtést Ecsegfalván, ami csökkenteni fogja a 

hulladék mennyiségét. 

Köszönti az ülésen megjelent Bondár Lajos urat a Békés Manifest Kft. ügyvezető 

igazgatóját, és kéri, hogy mondja el véleményét. 

 

Bondár Lajos a Békés Manifest Kft. képviselője: 

Elmondja, hogy a képviselő-testület elé a Békés Manifest Kft. közgyűlése által 

meghatározott áremelési javaslatot terjesztette. 

Lehet róla vitázni, hogy az előterjesztett áremelésnek van-e létjogosultsága, vagy 

nincs. Szeretné azért elmondani, hogy a díjaikat előre kell meghatározni, előre nem 

tudják megmondani, hogy egy év múlva milyen körülmények befolyásolják  az 

ármegállapítást. 

Csányi András képviselő: 

Csökkenteni kellene az ürítés gyakoriságát. Megérti az egyedülálló nyugdíjasokat. 

Az emelést ebben az esetben elfogadja. 

Kovács Mária polgármester felkéri Bondár Lajos urat, hogy a következő ülésre 

dolgozza ki a kéthetes ürítésre vonatkozó árajánlatot. 

 

Bondár Lajos a Békés Manifest Kft. képviselője: 

Véleménye szerint sokkal nem fog eltérni. 

Tájékoztatásul elmondja, hogy az ürítések gyakoriságára rendelet van. Amennyiben 

ezt a képviselő-testület és a jegyző felvállalja, akkor részükről lehet róla szó. 
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Csányi András képviselő: 

Vonalkódos rendszer bevezetésére lenne-e lehetőség, és ez mibe kerülne? 

 

Bondár Lajos a Békés Manifest Kft. képviselője: 

Ez egy település tekintetében nagyon nagy költséget jelent. 

 

Kovács Mária polgármester: 

Kistérségi ülésen ezt szorgalmazni fogja. 

 

 

Kovács Mária polgármester javasolja, hogy a döntést halasszák el a következő testületi 

ülésre. 

A képviselő-testület a javaslattal egyhangúlag 7 igen szavazattal egyetért. 

 

 

 

8. napirendi pont 

Egyebek 

 

Kovács Mária polgármester tájékoztatja a képviselő-testületet arról, hogy Dévaványa Város  

megküldte a háromnegyed éves beszámolóját, az Intézményfenntartó Társulás 

vonatkozásában. 

Kéri a képviselő-testületet, hogy mondják el véleményeiket, ill.. szavazzanak. 

A képviselő-testület egyhangúlag 7 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – 

meghozta a következő határozatot: 

 

107/2010.(XI.30.) KT. sz. H A T Á R O Z A T: 

Intézményfenntartó Társulás háromnegyed éves tájékoztatójának 

tudomásul vételéről 

Ecsegfalva Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

Intézményfenntartó Társulás2010.évi  háromnegyed éves teljesítéséről 

szóló tájékoztatót tudomásul veszi. 

 

Ezt követően Dévaványa Város  2011.évi költségvetési koncepciójának elfogadását 

kezdeményezi az Intézményfenntartó Társulás vonatkozásában. 

Kéri szavazzanak. 

A képviselő-testület egyhangúlag 7 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – 

meghozta a következő határozatot: 
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108/2010.(XI.30.) KT. sz. H A T Á R O Z A T: 

Dévaványa Város Intézményfenntartó Társulásának 2011.évi 

Koncepciójának elfogadásáról 

 

Ecsegfalva Község önkormányzatának Képviselő-testülete  Dévaványa 

Város 2011. évi Költségvetési koncepcióját az Intézményfenntartó 

Társulás vonatkozásában elfogadja. 

 

Ezt követően Kovács Mária polgármester  javaslatot tesz a közmeghallgatás megtartásának 

időpontjára. 

Javasolja, hogy 2010. december 2-án 18 órakor kerüljön megtartásra. 

Kéri, hogy amennyiben egyetértenek, szavazzanak. 

A képviselő-testület egyhangúlag, 7 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – 

meghozta a következő határozatot: 

 

109/2010.(XI.30.) KT. sz. H A T Á R O Z A T: 

Közmeghallgatás időpontjának kitűzéséről 

 

Ecsegfalva Község Önkormányzatának Képviselő-testülete  

közmeghallgatást tart, melynek időpontját 2010. december 2-án 18 órára 

tűzi ki. 

Felelős: Kovács Mária polgármester 

Határidő: 2010. december 2. 

 

Ezt követően Kovács Mária polgármester tájékoztatja a képviselő-testületet az MTZ traktor és 

szippantóval kapcsolatosan. A belső ellenőrzés feltárta, hogy nincs műszaki engedélyük. 

Szeretne árajánlatot kérni, hogy mennyibe kerülne  az önkormányzatnak ezeket a gépeket 

felújítani és a műszaki vizsgát letenni. Ehhez kéri a képviselő-testület hozzájárulását. 

 

 

110/2010.(XI.30.) KT. sz. H A T Á R O Z A T: 

Az Önkormányzat tulajdonában álló MTZ traktor és szippantó műszaki 

felülvizsgálatáról 

Ecsegfalva Község Önkormányzatának képviselő-testülete  az 

Önkormányzat tulajdonában álló MTZ traktor és szippantó műszaki 

állapotának felmérését rendeli és azt követően a járműveket műszaki 

vizsgára bocsátja. 

 

Kovács Mária polgármester tájékoztatja a képviselő-testületet arról, hogy Kovács Attila 

Ecsegfalva, Jókai u. 57. szám alatti lakos pályázatot nyújtott Művelődési Ház vezetői állásra, 

illetve annak működtetésére javaslatot. 

Ezt követően beszélt Tóth Gyulával, akinek hasonló törekvései vannak. 
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Elmondja, hogy a kormányzati törekvések között van a művelődés átszervezése és 

támogatása. 

Lát reményt arra, hogy a mi kis művelődési házunkban is a közösségi életet valamelyest 

fellendítsük, illetve a falunapot is egy kicsit színvonalasabbá tegyük. 

Amikor erre látjuk a forrásokat, akkor fogunk ebben dönteni, hogy kik lennének azok a 

személyek, akik erre alkalmasak. 

Felkéri a jelenlévő Tóth Gyulát, hogy ismertesse   a terveit. 

Ezt követően Tóth Gyula részletesen ismerteti elképzeléseit a közművelődéssel kapcsolatos 

elképzeléseiről, illetve azok megvalósításáról. 

 

Ezt követően Kovács Mária polgármester javasolja a képviselő-testületnek, hogy Kovács 

Attila beadványát utasítsák el. 

A képviselő-testület egyhangúlag 7 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – 

meghozta a következő határozatát: 

 

111/2010.(XI.30.) KT. sz. H A T Á R O Z A T: 

Kovács Attila pályázatának elutasításáról 

 

Ecsegfalva Község önkormányzatának képviselő-testülete Kovács Attila 

Ecsegfalva, Jókai u. 27. szám alatti lakos Művelődési Ház vezetői állás 

pályázatának elutasításáról 

 

Ecsegfalva Község  Önkormányzatának képviselő-testülete Kovács Attila 

Ecsegfalva, Jókai u. 27. szám alatti lakos Művelődési Ház vezetői állásra 

benyújtott pályázatát elutasítja, tekintettel arra, hogy ilyen állás nem 

került meghirdetésre és jelenleg az önkormányzat szervezetében ilyen 

beosztás nincs. 

 

Ezt követően tájékoztatja a képviselő-testületet arról, hogy az elmúlt években elöntötte a 

temetőt a víz, és a probléma megoldására csatorna kiásására került sor. 

Az ehhez szükséges fennmaradási engedélyhez meg kell csináltatni a terveket, amelyek 

elkészítésére kértünk árajánlatot. Az ERBO-PLAN Kft elkészítené a terveket, amelynek 

összege  987.500,-Ft. 

 

 

Willand Péter képviselő 

Tudna egy másik céget is, meg kellene kérdezni, hogy mennyiért csinálnák meg. 

Kovács Mária polgármester javasolja, hogy akkor a következő ülésen döntsenek ebben a 

kérdésben. 

A képviselő-testület a javaslattal egyhangúlag 7 igen szavazattal egyetért. 

A Herman Ottó Egyesület kért hozzájárulást ahhoz, hogy génmódosított élelmiszereket nem 

fogyasztunk  ill. génmódosított növények termesztését elutasítjuk. 

Kéri a képviselő-testület támogatását. 
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A képviselő-testület egyhangúlag 7 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – 

meghozta a következő határozatot. 

 

112/2010.(XI.30.) KT. sz. H A T Á R O Z A T: 

Nyilatkozat génmódosítás-mentességről 

 

Ecsegfalva Község Önkormányzatának képviselő-testülete elzárkózik a 

génmódosított növények termesztésének engedélyezésétől, ezáltal 

megőrizve  Magyarország génmódosítás-mentességét. 

 

Ezt követően – mivel több bejelentés nem hangzott el – Kovács Mária polgármester a 

képviselő-testület nyílt ülését 18
45

-kor bezárta. 

 

k . m .  1 .oldalon 

 

 

 

Kovács Mária       Magyar László 

polgármester       körjegyző 

 

 

 

 

 

 

Nyúzóné Gaál Marianna     Galambos István 

jegyzőkönyv-hitelesítő     jegyzőkönyv-hitelesítő 
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